

HÜSEYN ARIFİN HƏYAT VƏ YARADICILIĞI HAQQINDA KİTABLARDA

2019

Caferov, Nizami. Hüseyn Arif dünyası // Azərbaycan edebiyatı tarixinin etütleri [Mətn] / N. Caferov ; çev. Y. Şen.- İstanbul: Zengin, 2019.- S 208-213.

2014

Məmmədov, Xudu. Şairin şeir dünyası // Arif, Hüseyn. H. Arifə həsr olunmuş məqalələr: Hüseyn Arif 90 [Mətn] / Hüseyn Arif ; topl. və red. Z. Hüseynzadə ; [naşir A. Fəttahova].- Bakı: [MBM], 2014.- Cild 8.- S.3-8.

2011

Əhmədov, T. Hüseyn Arif (1924-1992): [Həyatı haqqında] // Əhmədov T. Azərbaycan yazıçıları. (XX-XXI yüzillikdə) - Bakı: "Nurlar" NPM, 2011. - S. 416.

2010

Əhmədov, B. Poeziya: [Xalq şairi Hüseyn Arifin 50-ci illərdəki yaradıcılığı haqqında] // Əhmədov B. XX əsr Azərbaycan ədəbiyyatı tarixi. 3 cildə.- Bakı: "Apostrof" Çap Evi, 2010. - C. 2.- S. 218.

Yaqub, Zəlimxan. Hüseyn Arif haqqında xatirə şeirləri // Özün basdırdığın ağaca söykən [Mətn]: iki cildə / Z. Yaqub; red. M. Nəbioğlu.- Bakı: Şərq-Qərb, 2010.- II cild.- 159-161.

2009

Kazımov, Q. Təbiət və gözəllik şairi: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Kazımov Q. Seçilmiş əsərləri. 10 cildə. C. 4. - Bakı: Nurlan. - 2009. - S. 97-103.

2008

Dünya durduqca... [Mətn] : [Xalq şairi Hüseyn Arif haqqında publisistik düşüncələr, xatirələr, məqalələr, şeirlər toplusu] / toplayanı və tərt. ed. Z. xanım Hüseynzadə ; red. Ə. R. Xələfli.- Bakı: [Səda], 2008.- 414, [1] s.

Köçkün, İbrahim. Bir Hüseyn Arif vardı... [Mətn]: (poemalar və şeirlər) / İ.Köçkün; [red. və ön sözün müəll. Ə.R.Xələfli].- Bakı: Səda, 2008.-159, [1] s.

2007

Hüseyn Arif (1924-1992): [Həyatı haqqında] // Cəfərov T. Məktəblinin ədəbiyyat lüğəti. - Bakı: Ayna Mətbu Evi, 2007. - S. 76.

Müharibədən sonrakı dövrdə ədəbiyyat (1946-1960): [Şair Hüseyn Arifin müharibədən sonrakı illərdə qələmə aldığı əsərləri haqqında] // Müasir Azərbaycan ədəbiyyatı. 2 cilddə.- Bakı: Bakı Universitet nəşriyyatı, 2007. - C. 1.- S. 361-363.

Hüseyn Arif (1924-1992): [Şairin həyatı və yaradıcılığı haqqında] // Müasir Azərbaycan ədəbiyyatı. 2 cilddə. - Bakı: Bakı Universitet nəşriyyatı, 2007. - C. 2. - S. 180-189.

2005

Kazımov, Q. Dağların gözünün yaşına baxma...: [Müəllifin şair Hüseyn Ariflə bağlı xatirələri] // Q. Kazımov. Dil, tarix, poeziya. - Bakı: Nurlan, 2005. - S. 532-542.

2004

Mustafayev, C. Hüseyn Arif şerinin cazibəsi // Arif H. Seçilmiş əsərləri. - Bakı: “Şərq-Qərb”, 2004. - S. 4.-8.

Rəfibəyli, N. Şair Hüseyn Arifə: Şeir // Rəfibəyli N. Seçilmiş əsərləri. - Bakı: Şərq-Qərb. - 2004. - S. 223.

2003

Hacıyeva, M. Tükənməz çeşmə: [Şair Hüseyn Arif yaradıcılığında folklor] // Hacıyeva M. Ədəbi düşüncələr. - Bakı: Azərnəşr, 2003. - S. 224-229.

1999

Cəfərov, Nizami Qulu oğlu. Hüseyn Arif dünyası //Genezisdən tipologiyaya [Mətn]: [Məqalələr məcmuəsi] /Nizami Cəfərov; Elmi red.: H. İmanov.-Bakı: Bakı Universiteti, 1999.-S92-100.: 20 sm.

1998

Hüseyn Arif (1924-1992): [Həyatı haqqında] // Varlıq ensiklopedik toplusu.- Bakı: Zaman, 1998.- S. 150.

1992

Gərək şair doğulasan: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Dünya fikir dünyasıdır. - Bakı: Yazıçı, 1992. - S. 3-8.

1991

Qurbanov, Ş. Hüseyn Arifi oxuyarkən: [Şairin yaradıcılığı haqqında] // Qurbanov Ş. Ömrün fikir dünyası. - Bakı: Yazıçı, 1991. - S. 288-298.

1990

Hacıyev, T. Sevincin və dərдин dili: [Şair H. Arif yaradıcılığında ədəbi dil və söz] // Hacıyev T. Şeirmiz, nəsrimiz, ədəbi dilimiz /T.Hacıyev; red. B.M.Quliyev. - Bakı: Yazıçı, 1990. - S. 130- 138.

1988

Qurbanov, İ. Hüseyn Arif, dağılmarıq Göyçədən: şair / Yeni səslər. Poeziya.- Bakı: Yazıçı, 1988. - S. 115-116.

Müharibədən sonrakı dinc quruculuq illərində ədəbiyyat. Şeir: [Şair Hüseyn Arifin müharibədən sonrakı dinc quruculuq illərində yazdığı şeirləri haqqında] // Azərbaycan sovet ədəbiyyatı. - Bakı: Maarif, 1988. - S. 336-338.

1987

Hüseyn Arif (1924-1992) : [Xalq şairi Hüseyn Arifin həyatı haqqında] // Azərbaycan sovet yazıçıları. - Bakı: Yazıçı, 1987. - S. 614-616.

1986

Cabbarov, X. Obrazlı fikrin əsas qaynaqları və yaranışı: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Cabbarov X. Bədii ədəbiyyatda obrazlılıq. - Bakı: Yazıçı, 1986. - S. 182-185.

Xəlilov, Q. Açıq məktub: [Müəllifin xalq şairi Hüseyn Arifin "Ömür deyir" kitabı haqqında yazdığı açıq məktubu] // Xəlilov Q. Tənqidçilik çətin peşədir. - Bakı: Yazıçı, 1986. - S. 247-256.

1985

Şıxlı, İ. Elə bağlı sənətkar: [Xalq şairi Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Arif H. Seçilmiş əsərləri. - Bakı: Yazıçı, 1985. - S. 10.

1984

Hacıyeva, Maarifə. Səmimiyyət poeziyası: [Hüseyn Arifin lirikası haqqında] //Müdrilik çeşməsi / M. Hacıyeva. - Bakı: Yazıçı, 1984. - S. 93-102.

1983

Quliyev, Kamil. Ənənə və novatorluq: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığında ənənə və novatorluq haqqında] //Lirika, müasirlik və qəhrəman / K. Quliyev. - Bakı: Yazıçı, 1983. - S. 85-89.

Seyidov, Yusif. Nədən başlanır Vətən: [Şair H. Arif yaradıcılığında söz və sənət, dil və üsluba dair fikirlər haqqında] // Seyidov Y. Sözün qüdrəti /Y. M. Seyidov ; red. S. Əlizadə. - Bakı: Yazıçı, 1983. - S. 109-118.

1982

Abdullayev, Cəlal. Lirik hisslərin ahəngi: [Şair H. Arifin "Söylə yadımdamı?" adlı şeirlər kitabı haqqında] // Abdullayev C. Lirika və zaman /C. M. Abdullayev ; red. X. Əlimirzəyev. - Bakı: Yazıçı, 1982. - S. 171-178.

1981

Nəsib, Vaqif. İbrahim körpüsündən keçən yol: [Xalq şairi Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Arif H. Ömür deyir /A. Hüseyn; red.: V. Nəsib, M. Ələkbərli. - Bakı: Gənclik, 1981. - S. 3-7.

1980

Əlioğlu, Məsud. Yeni poemalarımız: [Xalq şairi Hüseyn Arifin “Yolda” poeması haqqında] //Amal və sənət/M. Əlioğlu ; tərt. ed. A. Məsud ; elmi red. Q. Xəlilov. - Bakı: Yazıçı, 1980. - S. 178-179.

1978

Xəzri, N. Səndən söhbət düşəndə: [Xalq şairi Hüseyn Arif haqqında] // Arif H. Ömür gözləsə /H.A.Hüseynzadə. - Bakı: Gənclik, 1978. - S. 5-10.

1976

Vahabzadə, B. Həyatın nəfəsi şeir deyilmi? : [Görkəmli şair Hüseyn Arifin “Şeir deyilmi?” şeiri və “Dağ kəndi” poeması haqqında] // Sənətkar və zaman : ədəbiyyat və sənət, həyat və zaman / B.Vahabzadə. - Bakı: Gənclik, 1976. - S. 86-90.

1974

Tapdıq, İlyas. Təbiət vurğunu: [Şair Hüseyn Arif haqqında] //Qocalan deyiləm/H. C. Hüseynzadə ; [red. M. Seyidzadə]. - Bakı: Gənclik, 1974.- S. 5-7.

1971

Rahim, Məmməd. Xalq, Vətən ilham mənbəyidir: [Şair H. Arifin yaradıcılığı haqqında] // Xalqın istəyincə /M. Rahim ; [red. S. Hüseynova]. - Bakı: Azərnəşr, 1971. - S. 202-217.

1960

Həsənzadə, Nəriman. Hüseyn Hüseynzadəyə: [Şair Hüseyn Arif haqqında] //Dostluq telləri: [şeyrlər] /H. Hüseynzadə ; [red. N. Həsənzadə]. - Bakı: Uşaq və Gənclər Ədəbiyyatı Nəşriyyatı, 1960. - S. 5-6.

DÖVRİ MƏTBUATDA

2023

“Hüseyn Arif, xatırla məni” [Mətn] //Mədəniyyət. -2023.- 20 sentyabr.- S.4.- Ağstafa rayon Mədəniyyət Mərkəzində Xalq şairi Hüseyn Arifin yaradıcılığına həsr olunmuş eyniadlı tədbir haqqında.

[http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2023/sentyabr/867343\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2023/sentyabr/867343(meqale).pdf)

2021

Hüseynzadə, Zöhrə. Müəllimə-sənətkara [Mətn] /Z. Hüseynzadə//Ədəbiyyat qəzeti.-2021.- 11 dekabr.- S.17.

<http://www.anl.az/down/meqale/edebiyyat/2021/dekabr/770983.htm>

Hüseynzadə, Zöhrə. Varislər [Mətn]: “Gözümüz yaşarana qədər atam şeir oxuyurdu” /Z. Hüseynzadə; söhbəti apardı: Ə. Qiyas//Ədəbiyyat qəzeti.-2021.- 30 oktyabr.- S.16-17.

<http://www.anl.az/down/meqale/edebiyyat/2021/oktyabr/764539.htm>

2020

Mirzəyeva, Zülfiyyə. Şairin kədər salnaməsi [Mətn]: Hüseyn Hüseynzadədən Hüseyn Arifə... /Z.Mirzəyeva//525-ci qəzet.-2020.- 1 oktyabr.- S.14.

<http://www.anl.az/down/meqale/525/2020/oktyabr/03.htm>

2019

Abdurahmanova, Neva. Hüseyn Arif poeziyasına bir nəzər [Mətn] /N.Abdurahmanova //Dil və ədəbiyyat: Beynəlxalq elmi-nəzəri jurnal.- 2019.- №3 (111).- S.258-260.

[http://www.anl.az/down/meqale/bdu_dil_edebiyyat/2019/03/69\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/bdu_dil_edebiyyat/2019/03/69(meqale).pdf)

“Düşünmək istəyirəm mən...” [Mətn] //Mədəniyyət.- 2019.-14 iyun.- S.6.- Səbail rayon Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemində Hüseyn Arifin anadan olmasının 95 illiyi ilə əlaqədar eyniadlı tədbirin keçirilməsi haqqında.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2019/iyun/658423.htm>

Əliyeva, Simuzər Əliyulla qızı. Xalq bədii düşüncəsinin H.Arif şərinə poetik inikası [Mətn] /S.Əliyeva //Dil və ədəbiyyat: Beynəlxalq elmi-nəzəri jurnal.- 2019.- №1(109).- S.179-181.

[http://www.anl.az/down/meqale/bdu_dil_edebiyyat/2019/01/42\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/bdu_dil_edebiyyat/2019/01/42(meqale).pdf)

Qasimova, Aygün. Hüseyn Arifin "Dilqəm" poeması [Mətn] /A.Qasimova //Dil və ədəbiyyat: Beynəlxalq elmi-nəzəri jurnal.- 2019.- №2(110). - S.435-437.

[http://www.anl.az/download/meqale/bdu_dil_edebiyyat/2019/02/761680\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/download/meqale/bdu_dil_edebiyyat/2019/02/761680(meqale).pdf)

2017

Abbaslı, Tahir. Bənzərsiz qəlb və qələm təbiətlisi - [Mətn]: Poetik incəliklərilə tərtəbiət AĞASı, müdrik “hərif”liklərilə el-elat QAĞASı - Hüseyn Arif /T.Abbaslı //Mədəniyyət.- 2017.-13 sentyabr.- S.13.

<http://www.anl.az/download/meqale/medeniyyet/2017/sentyabr/555738.htm>

Həsənlı, Həzi. Yaddaşımdakı Hüseyn Arif [Mətn]: Və ya söhbəti də səmimi idi, ülfəti də... /H.Həsənlı //525-ci qəzet.- 2017.- 28 yanvar.- S. 22-23.

<http://www.anl.az/download/meqale/525/2017/yanvar/525803.htm>

2016

Abbaslı, Tahir. Başdan-başa təbiət təbli... [Mətn] xalq duyğulu, elat qəlbli, “Arif” təxəllüsü ilə bəhəm “qağa” ləqəbli Hüseyn Arif /T.Abbaslı//Mədəniyyət.-2016.-15 iyun.- S.13.

<http://www.anl.az/download/meqale/medeniyyet/2016/iyun/495919.htm>

2014

Abdulla, Abbas. Hüseyn qağadan yadigar şeir: [Mətn] /A.Abdulla //525-ci qəzet.- 2014.- 28 oktyabr.- S. 8.

<http://www.anl.az/download/meqale/525/2014/oktyabr/398975.htm>

Abdullayeva, S. Xalq şairi Hüseyn Arif 90 illiyi ilə bağlı anılıb: [Mətn] /S.Abdullayeva //525-ci qəzet.- 2014.- 24 iyun.- S. 7.-2014.- 25 iyun.- S. 6.

<http://www.anl.az/download/meqale/525/2014/iyun/379006.htm>

Cəfəroğlu, Əli. “Çağlar zaman-zaman Hüseyn Arif...” [Mətn] Ağstafada yubiley tədbiri /Ə.Cəfəroğlu //Mədəniyyət.- 2014.- 24 oktyabr.- S. 6.

<http://www.anl.az/download/meqale/medeniyyet/2014/oktyabr/398928.htm>

Fərəcov, Savalan. "Bəs yazın gəlməsi şeir deyilmi?" [Mətn] Hüseyn Arifin poeziyasında həyatın isti nəfəsi duyulur /S.Fərəcov//Mədəniyyət.-2014.- 10 sentyabr.- S. 13.

<http://www.anl.az/download/meqale/medeniyyet/2014/sentyabr/390565.htm>

Hüseyn Arifin 90 illik yubileyininin keçirilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı // Azərbaycan. - 2014. - 3 may. - S. 1.

Xeyransa. Azərbaycan xalqı, dili yaşadığıca Hüseyn Arifin poeziyası da yaşayacaq [Mətn] /Xeyransa//Ədəbiyyat qəzeti.-2014.- 7 noyabr.- S.2.

İradə. Bəmərə deyimlərilə seçilən xalq şairi: [Şair Hüseyn Arifin həyatı haqqında] // Hərbi and. - 2014. 17 may. - S. 14.

Kazımlı, Kazım. Bir də tapılmaz...: [Mətn] Hüseyn Arif - 90 /K.Kazımlı//Mədəni həyat.-2014.- № 9.- S. 32-33.

Qasımova, Aygün. Hüseyn Arif yaradıcılığında "Saz" obrazı [Mətn] /A.Qasımova//Dədə Qorqud: Elmi-ədəbi toplu / AMEA, Folklor İnstitutu.-2014.- №1.- S.104-96.

Mirzəyeva, Ş. Təlim rus dilində olan məktəblərdə Hüseyn Arifin "Azərbaycan" şeirinin öyrədilməsi // Azərbaycan dili və ədəbiyyatı tədrisi. - 2014. - № 1. - yanvar-mart. - S. 54-56.

Nizamiqızı, Həmidə. Sözə arif Hüseyn Arif: [Mətn] /H.Nizamiqızı//Mədəniyyət.- 2014.- 22 oktyabr.- S. 3.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2014/oktyabr/398214.htm>

Tomarova, Güllü. Hüseyn Arif gecəsi...: [Mətn] /G.Tomarova//Təzadlar.-2014.- 27 dekabr.- S.15.

Yusifli, Vəqif Əziz oğlu. Heç unudularmı?: [Mətn] (Xalq şairi Hüseyn Arifin bu ay 90 yaşı tamam olur) /V. Yusifli//Ədalət.-2014.- 25 iyun.- S.5.

<http://www.anl.az/down/meqale/adalet/2014/iyun/379346.htm>

2013

Zəlimxan, Yaqub. Ustadıma məhəbbətlə : [Xalq şairi Hüseyn Arif haqqında] // Mədəni həyat. - 2013. - №9. - sentyabr. - S. 6-7.

Fətəliyev, R. Təbiət şairinin təbiət yanğısı: [Hüseyn Arif və təbiət] // Ədəbiyyat qəzeti. - 2013. - 12 iyul. - S. 8.

Hüseynzadə, Z. Sonuncu şeirinin tarixi : [Şair Hüseyn Arifin qələmə aldığı son şeiri haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. 2013. - 14 iyun. - S. 5.

2012

Hüseynzadə, Zöhrə. Hüseyn Arifin çap olunmamış şeirləri // Ədəbiyyat qəzeti. - 2012.-12 oktyabr. - S. 5

2010

Məmmədova, A. Sazın bağrından qopan haqq səsi: [Xalq şairi Hüseyn Arifin “Saza toxunma” poeması haqqında] // Folklor və etnoqrafiya. - 2010. - №1. - yanvar-mart. - S. 80-84.

2009

Allahverdiyeva, Ş. H. Arifin “Analar” şeirinin tədrisi // Azərbaycan dili və ədəbiyyatı tədrisi. - 2009. - №4. oktyabr-dekabr. - S. 60-62.

Sərvaz. Həmişə bahardı Hüseyn Arif: [Şair H. Arifin “Şeir deyilmi?” kitabı haqqında] // Ədəbiyyat. - 2009. - 10 iyul. - S. 7.

Paşayev, Q. Deyilən söz yadigardır: [Müəllifin xalq şairi Hüseyn Arifin 80 illik yubileyində Nizami adına Ədəbiyyat Muzeyində etdiyi çıxışı] // Ədəbiyyat qəzeti. - 2009. - 24 iyul. - S. 4.

Məmmədova, İ. Ədəbiyyat dərslərində fəal interaktiv təlim: [Hüseyn Arifin “Analar” şeirinin təhlili əsasında] // Azərbaycan dili və ədəbiyyatı tədrisi. - 2009. - №2. - aprel-iyun. - S. 60-62.

Həmid, T. Hüseynin Səhəri köçdü dünyadan: [Müəllifin şair Hüseyn Arifin qızı Səhər xanımına bağlı xatirələri] // Mədəniyyət. -2009.-27 fevral. - S. 9.

2008

Əbdülhəsəni, T. “Gəlin, təbiəti düşünək bir az...” [Xalq şairi Hüseyn Arifin poeziyasında təbiət mövzusu] // Azərbaycan. - 2008. - №1. - yanvar. - S. 192-195.

2007

Əliyev, A. Hüseyn Arif haqqında lətifələr // Azad Azərbaycan. - 2007. - 9 dekabr. – S. 7.

2006

Saracılı, Mətanət. Səsi xalqdan, gücü xalqdan...: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Azərbaycan. - 2006. - №11. - noyabr. - S. 156-159.

2005

Hüseynzadə, Z. Həyatı sevən şair: [Şair Hüseyn Arif haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 2005. - 28 yanvar. - S. 3.

Məmmədov, Ş. Allahın istedadla təltif etdiyi şair: [Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Azərbaycan müəllimi. - 2005. - 7 yanvar. - S. 5.

2004

Şair Hüseyn Arif haqqında müasirlərinin söylədikləri fikirlər // Ədəbiyyat qəzeti. - 2004. - 29 oktyabr. - S. 4.

Xalq ruhu, folklor təfəkkürü: [AMEA Nizami Gəncəvi adına Azərbaycan Ədəbiyyatı Muzeyində xalq şairi Hüseyn Arifin anadan olmasının 80 illiyinə həsr olunmuş xatirə mərasimi haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 2004. - 29 oktyabr. - S. 4.

Məmmədova, X. “Söylə yadımdamı?”: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 2004. - 30 iyul. - S. 6.

Hüseynzadə, Z. Hüseyn Arif poeziyasında təbabət // Ədəbiyyat qəzeti. - 2004. - 4 iyun. - S. 5.

Yusifli, V. “O elə şairdi bir də tapılmaz!” [Xalq şairi Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Azərbaycan. - 2004. - №6. - iyun. - S. 157-159.

Dəmirli, D. Şair Vətənidir, Vətən şairin: [Hüseyn Arif haqqında] // Ədalət. - 2004. - 17 aprel. - S. 5.

2002

Hüseyn Arifin gülüşü: [Xalq şairi Hüseyn Ariflə bağlı lətifələr] // Mədəni-maarif. - 2002. - №6. - iyun. - S. 52.

2001

Məmmədov, Ş. Təbiət vurğunu, gözəllik aşiqi: [H. Arifin yaradıcılığı haqqında musiqili ədəbi kompozisiya] // Azərbaycan dili və ədəbiyyat tədrisi. - 2001. - №4. - oktyabrdekabr. - S. 48-51.

İsmayıloğlu, A. “Hüseyn Arif olasan...”: [Xalq şairi Hüseyn Arifə həsr olunmuş və qızı Zöhrə Hüseynzadə tərəfindən tərtib olunmuş “Hüseyn Arif olasan” kitabı haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 2001. - 27 aprel. - S. 2.

2000

Səməd, A. Muzeydə düşüncələr: [Şair Hüseyn Arifin ev muzeyi haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 2000. - 17 noyabr. - S. 4.

1999

Məmmədov, Ş. Həyat aşiqi, təbiət nəğməkarı : [Şair Hüseyn Arif haqqında] // Azərbaycan müəllimi. - 1999. - 30 sentyabr-6 oktyabr. - S. 5.

1994

Kazımov, Q. Şairin sənət dünyası: [Hüseyn Arifin poeziyası haqqında] // İki sahil. - 1994. - 24 fevral.

Məmmədova, N. Saz nəfəsli, yaz həvəsli sənətkar [Hüseyn Arifin poeziyası haqqında] // Xalq qəzeti. - 1994. - 19 aprel.

Mən qorxardım ölümdən...: [Xalq şairi Hüseyn Arif haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 1994. - 2 dekabr. - S. 7.

Nəsib, D. Eldən gəlir: [Şair Hüseyn Arif haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 1994. - 2 dekabr. - S. 7.

Vüsal, Barat. Şair ocağı: [Hüseyn Arif haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 1994. - 2 dekabr. - S. 7.

1993

Davud, Nəsib. Şeir deyilmi: [Unudulmaz şairimiz Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Ədəbiyyat qəzeti. - 1993. - 19 mart. - S.7.

Xəlil Rza Ulutürk. Hüseyn Arif işığında // Bakı. - 1993. - 11 fevral.

Şahmar, E. “Öləndə Qazaxdan götürün məni”: [Şair Hüseyn Arif haqqında] // Azərbaycan. - 1993. - 28 oktyabr. - S.4

1992

Hüseyn Arif (1924-1992): Nekroloq // Xalq qəzeti. - 1992.- 16 sentyabr.

1989

Bəylər, M. Dağlar barışarmı!: Şeir [Hüseyn Arifə həsr olunub] // Ulduz.- 1989. - №6. - iyun. - S.61.

Məmmədova, H. Xalq şairi: Şeir [Hüseyn Arifə həsr olunub] // Sosialist Sumqayıt. 1989. - 18 aprel.

Dilbazi, M. Hüseyn Arifə: şeir // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1989. - 7 aprel. - S. 8.

1988

Göyçəli Məcnun. Hüseyn Arif, dağılmırıq Göycədən: şeir // Azərbaycan. - 1988. - №6. - iyun. - S. 141-142.

1986

Nüşabə, M. Səmimiyyət olanda...: [Hüseyn Arifin “Seçilmiş əsərləri”nin ikicildliyi haqqında] // Azərbaycan. - 1986. - № 10. - oktyabr. - S. 180-181.

Alışanov, Ş. Sözün çarları: [Şair H. Arifin “Seçilmiş şeirləri”nin iki cildliyi haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1986. - 10 yanvar. - S. 6.

1985

Osmanoğlu, M. Sözün şeir düzüümü: [Şair Hüseyn Arif poeziyası haqqında] // Ulduz. - 1985. - №3. - mart. - S. 51-53.

1984

Araz, M. Ömrün söz hörgüsü: [Azərbaycanın xalq şairi Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Azərbaycan. - 1984. - №6. - iyun. - S. 156-158.

H.C. Hüseynzadə (Hüseyn Arif) yoldaşın Azərbaycan SSR Ali Soveti Rəyasət Heyətinin Fəxri Fərmanı ilə təltif edilməsi haqqında Azərbaycan SSR Ali Soveti Rəyasət Heyətinin Fərmanı // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1984. - 22 iyun. - S. 7.

Hacıyev, T. Sözlərin rənglər dünyası [Şair H. Arif yaradıcılığında dil və üslub məsələləri] // Azərbaycan müəllimi. - 1984. 27 iyun.

Xələfov, V. Yaşamaq həvəsli poeziya: [Xalq şairi Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Ulduz. - 1984. - №7. - iyul. - S. 19-22.

İbrahimov, M. Şair qəlbinin döyüntüsü: [Hüseyn Arifin anadan olmasının 60 illiyi münasibətilə] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1984. - 22 iyun. - S. 7.

Məmmədov, M. Poemalar toplusu: [Şair Hüseyn Arifin “Dilqəm” şeirlər kitabı haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1984. - 28 dekabr. - S. 6.

Nəsim, Davud. Həyatın nəfəsi: [Şair Hüseyn Arifin yaradıcılığı haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1984. - 22 iyun. - S. 7.

Şair Hüseyn Arifin anadan olmasının 60 illiyi münasibətilə Azərbaycan Yazıçılar İttifaqının idarə heyətinin təbriki // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1984. - 22 iyun. - S. 7.

1983

Köçərli, F. Şairin, düşüncələri: [Şair Hüseyn Arifin “Ayrı düşəli” şeirlər kitabı haqqında] // Azərbaycan gəncləri. - 1983. - 3 noyabr.

Maqsudov, F. Təbiət şairi, torpaq şairi: [Xalq şairi Hüseyn Arifin “Ayrı düşəli” şeirlər kitabı haqqında] / Maqsudov, F., Xəndan, R.Z. // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1983. - 19 avqust. - S. 6.

Rüstəm, S. Ələsgər sazı: şeir [Hüseyn Arifə həsr olunub] // Azərbaycan. - 1983. - №11. - noyabr. - S. 6.

1982

Məmmədova, X. H. Arifin lirikasında təbiət // Azərbaycan SSR EA-nın Xəbərləri= Известия АН Азербайджан ССР Серия Литературы. Языка и искусства. 1982. - №3. - iyul-sentyabr. - S. 44-49.

1981

Əhmədov, C. Hüseyn Arif şeirinin poetikasına dair // Ulduz. - 1981. - №9. - sentyabr. - S. 35-37.

İncəli, Ə. Yol gedir Qızıl vəngə: Şeir Hüseyn Arifə ithaf edilib // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1981. - 18 dekabr. - S. 4.

1978

Abdullayev, C. Torpağa sədaqətlə: [Xalq şairi Hüseyn Arifin 1976-1977-ci illərdə çap edilmiş şeirləri və poemaları haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1978. - 25 fevral. - S. 6.

1977

Xəlil Rza. Bədii fikrin genişliyi uğrunda: [N. Xəzri və H. Arif poeziyası haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1977. 26 noyabr. - S. 4.

1976

Xəzri, N. Sənətdən söhbət düşəndə...: [Müəllifin Hüseyn Hüseynzadəyə açıq məktubu] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1976. - 15 may. - S. 5.

1975

Köçərli, F. Şair və təbiət: [Şair H. Hüseynzadənin yaradıcılığında təbiət mövzusu] // Ulduz. - 1975. - №3. - mart. S. 40-42.

1974

Şair H.C. Hüseynzadənin Azərbaycan SSR Ali Soveti Rəyasət Heyətinin Fəxri Fərmanı ilə təltif edilməsi haqqında Azərbaycan SSR Ali Soveti Rəyasət Heyətinin Fərmanı // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1974. - 21 dekabr. S. 4.

Azərbaycanın görkəmli şairi Hüseyn Hüseynzadənin anadan olmasının 50 illiyi münasibətilə Azərbaycan Yazıçılar İttifaqının Rəyasət Heyətinin təbriki // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1974. - 21 dekabr. - S. 4.

Görkəmli şair Hüseyn Hüseynzadənin anadan olmasının 50 illiyi münasibətilə SSRİ Yazıçılar İttifaqının İdarə Heyətinin təbriki // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1974. - 21 dekabr. - S. 4.

Həsənzadə, N. Şair Hüseyn Hüseynzadənin anadan olmasının 50 illiyi münasibətilə təbrik məktubu // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1974. - 21 dekabr. - S. 4.

Sarıvəlli, O. Şair ömrü: Şeir Hüseyn Arifə həsr olunub // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1974. - 21 dekabr. - S. 4.

1973

Abdullayev, C. Poetik ahəng: [Şair Hüseyn Hüseynzadənin "Söylə yadımdamı?" şeirlər kitabı haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1973. - 7 aprel. - S. 14-15.

Rüstəm, S. Dostum: Şeir Hüseyn Arifə həsr olunub // Azərbaycan. - 1973. - №11. - noyabr. - S. 4.

1972

Məmmədov, Ə. Layiqli hədiyyə: [Şair Hüseyn Hüseynzadənin “Həmişə hazıram!” poeması haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1972. - 20 may. - S. 11.

Hüseynzadə Hüseyn: [Yaradıcılığı haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1972. - 22 yanvar. - S. 3.

1970

Bayram, T. Bəli, həyatın nəfəsi şeirdir: [Şair Hüseyn Hüseynzadəyə açıq məktub] // Azərbaycan. - 1970. - №7. - iyul. - S. 202-206.

1966

Əyyubov, T. Yollar, xatirələr, şeirlər: [Şair Hüseyn Hüseynzadənin “Yollar və xatirələr” kitabı haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1966. - 7 may. S. 5.